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This documentisissued to:
Ce document est émis pour:

1. Address bidder’squestions and provideanswers. See list below.

1. Répondreauxquestionsdes soumissionnaires et fournir des réponses. Voir la liste ci-dessous.

Question #1 (En)

Do you have astandard list of roles that are expectedfor this opportunity? In other bids, we have found that different vendors identify key
roles with different titles which can lead to confusion. If you have alist of titles available, it would be appreciated.

Question #1 (Fr)

Avez-vous une liste standard des roles attendus pour cette opportunité ? Dans d’autres offres, nous avons constaté que différents
fournisseursidentifient des roles clés avec des titres différents, ce qui peut entrainer de la confusion. Si vous avez une liste de titres
disponibles, ce seraitapprécié.

Answer #1(En)

Environmental inspector, pipeline inspector, technical specialist

Answer #1(Fr)

Inspecteurde I'environnement, inspecteur des pipelines, spécialiste technique.

Question #2 (En)

The solicitation mentions that the successful bidder will require field staff to attend Canadian Energy Regulatorinspection trainingin
Calgary. lwould like to know how long this courseis, and how we would sign our staff up.

Question #2 (Fr)

L'appel d’demandes mentionne que le soumissionnaire retenu exigera que le personnel surle terrain suive une formation surl’inspection
de I'Organisme canadien de l’énergie a Calgary. J’aimerais savoir combien detemps dure ce cours etcomment nous allons inscrire notre
personnel.

Answer #2(En)

The trainingis4 to 5 days longand is schedule on aas needed basis. The CER will contact the successful bidder to schedule and arrange the
training.
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Answer #2(Fr)

Laformation dure de4 a5 jours etest programméeau besoin. Le REC communiquera avecle soumissionnaire retenu pour planifier et
organiser laformation.



